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Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 15 mei 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP --- 

 
PGP Chalettiserring 

Tijdens de cie vergadering ED van 20 maart jl. hebben wij een rondvraag ingediend over chalettisering en het voorkomen van verdere 
chalettisering. In het schriftelijke antwoord werd voorgesteld de vraag niet te beantwoorden omdat dit thema terug komt in het nog te 
formuleren Logies Accommodatiebeleid. Wij kunnen ons daar in vinden, maar hebben nog een aanvullende vraag. 
N.a.v. het 35-jarig bestaan van Thermae 2000 kwam naar buiten dat zij de ambitie hebben om tiny houses te plaasten (zie: www.hospitality-
management.nl/thermae-2000-viert-35-jarig-bestaan). In het verleden zijn dergelijke plannen ook al eens in de media gedeeld (zie: Kuuroord 
Thermae 2000 in Valkenburg bouwt ‘tiny houses’ bij ... - De Limburger).  
• Is het College van deze plannen op de hoogte? Wat is de huidige stand van zaken? Hoe kijkt het College aan tegen deze chalettisering van 

Valkenburg?  
 

VVD Herdenkingsborden 
Tijdens een vorige commissievergadering hebben wij gevraagd naar het terugplaatsen van de herdenkingsborden. Het antwoord van de 
burgemeester was dat ze niet voor 4/5 mei terug zouden worden geplaatst maar in ieder geval wel voor de herdenking van 80 jaar bevrijding in 
september 2024. Wij waren verheugd om te horen dat de borden terug zouden komen. 
Nu ontdekten we dat de borden, in ieder geval een aantal, al terug zijn.  
• Kan de wethouder daar iets over vertellen? 
 
Gravel Fondo 
Twee weken geleden op zondag was er weer de Gravel Fondo in ons mooie Valkenburg aan de Geul. Een fantastisch evenement dat veel wieler 
liefhebbers naar de streek trekt. Wat ons betreft zeker voor herhaling vatbaar. 
• Kan de wethouder een toelichting geven m.b.t. de communicatie naar omwonenden?  
 
Evenementen 
Wij zijn blij met de vele evenementen in onze gemeente en zien ook graag uit naar het nieuwe evenementenbeleid. Daarop vooruitlopend de 
vraag of aan de organisatie van evenementen kan worden meegegeven om de mensen van de EHBO te voorzien van een hokje met afdak, om bij 
calamiteiten de slachtoffers in mee te nemen en ook om bij regen droog te staan. 
 
Systeem toeristenbelasting 
Van logiesvertrekkende bedrijven krijgen wij veel opmerkingen over het gebruiksonvriendelijk zijn van het systeem om de aangifte 
toeristenbelasting in te vullen. Men komt er niet in, moet Excel bestanden toevoegen, het programma blokkeert, bewijzen van alle 
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overnachtingen etc. We hebben daar al eerder een vraag over ingediend die uitmondde in een discussie over het verplichte invullen van het 
nachtregister. Daar ging onze vraag niet over. Het gaat puur om het systeem van de BSGW. Leuker kunnen ze het niet maken, maar hopelijk wel 
makkelijker. Dus verzoek aan de portefeuillehouder om, ook in overleg met KHN, te kijken naar een gebruiksvriendelijker en minder tijdrovend 
systeem. 
Daarnaast het verzoek aan het college om BsGW te verzoeken om de “niet” ingediende tb- aanslagen niet te “straffen” met een ambtshalve 
oplegging. 
 
Santa’s Village / kerststad 2024 
Nu het inmiddels mei 2024 is en de kerstmarkt 2024 ook met rasse schreden naderbij komt, en ook de diverse ondernemers (Santa’s Village, 
kerstgrotten etc.) hun afspraken met standhouders dienen vast te leggen horen we graag de stand van zaken in deze.  
 

CDA 
 

Kuurpark naar natuurpark 
• Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. "van kuurpark naar natuurpark"? 
  
Parkeerplaats voormalige Valkenier 
De P-plaats van de voormalige Valkenier is vele inwoners een doorn in het oog. Aangezien de kans groot is dat deze P-plaats de komende jaren 
nog wel haar functie zal behouden verzoeken wij de gemeente om i.o.m. de eigenaar de aanblik van deze P-plaats te verfraaien door middel van 
vergroenen. Met het plaatsen van heggen en bomen kan dit snel opgelost worden zonder extreem hoge kosten te maken. 
 
Mosaqua 
• Wat is het standpunt van het college m.b.t. de gevraagde bijdrage aan Gulpen om in Mosaqua in stand te houden? 
 
Gravel Fondo 
De Gran Fondo gravel is inmiddels weer achter de rug.  
• Is dit naar tevredenheid van de bewoners van Engwegen verlopen? 
  
Entree Par’Course 
De entree van Par’Course is inmiddels verfraaid m.u.v. de twee pilaren van de voormalige Leeuw Brouwerij aan de Leeuwhof / Prins 
Bernhardlaan. Wij willen vragen om deze palen te reviseren en te voorzien van een explicatie bord met daarop beschreven wat de voormalige 
functie van dit stuk Valkenburg was. 
 
Santa’s Village 
M.b.t. Santa's Village verwijzen we naar RIB 20.35. 
Hierin wordt verwezen naar een aanbesteding voor de bovengrondse kerstmarkt in 2021 voor de periode 2022 e.v., maar dat e.e.a. afhankelijk 
was van de bouw van Croix de Bourgogne. 
• Heeft de gemeente al scenario's ontwikkelt voor het geval het Th. Dorrenplein niet meer beschikbaar is voor een bovengrondse Kerstmarkt? 
• Wat gaat er nu gebeuren met de aanbesteding van de bovengrondse Kerstmarkt? Deze zou in 2021 plaatsvinden, maar is door corona en Croix 

de Bourgogne waarschijnlijk opgeschoven. Nu een verplaatsing niet ondenkbeeldig is, is een aanbesteding (zoals aangegeven in RIB 20.35) 
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mogelijk. Is er op dit gebied al iets gebeurd?   
 
Allltagsmenschen 
Wordt er gezien het succes van de Alltagsmenschen hieraan een vervolg gegeven in de toekomst? 
 

 


